



مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة
Abu Dhabi Environment, Health and Safety Center

DEPARTMENT OF MUNICIPAL AFFAIRS
ABU DHABI CITY MUNICIPALITY | AL AIH CITY MUNICIPALITY | WESTERN REGION MUNICIPALITY



دائرة الشؤون البلدية
بلدية مدينة أبوظبي | بلدية مدينة العين | بلدية المنطقة الغربية

Approval Certificate

Department of municipal Affairs

Certifies that

SAIF BIN DARWISH

Has met all the minimum requirements of Building and Construction Sector EHSMS Requirements Document and the requirements of Abu Dhabi Environment, Health and Safety Management System (AD EHSMS).

Approved System:

“Environment, Health and Safety Management System of SAIF BIN DARWISH”

Approval Date: 4 April 2013

Approval Certificate No:

AD EHSMS/BC-12-0014/0046

شهادة اعتماد

تشهد دائرة الشؤون البلدية

بأن

سيف بن درويش

قد استوفى كافة المتطلبات الأساسية لوثيقة متطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لقطاع البناء والانشاء ومتطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.

النظام المعتمد:

” نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاص بـ سيف بن درويش ”

تاريخ الاعتماد: 4 ابريل 2013

شهادة اعتماد رقم:

دائرة الشؤون البلدية

Department of Municipal Affairs

Important Note:

- System Implementation should commence within one month of the approval date and all requirements under the Building and Construction Sector EHSMS Requirements Document and applicable requirements under AD EHSMS should be complied with.
- Performance Reporting by entities shall commence after system implementation in accordance with AD EHSMS requirements, and reports submitted to the Department of Municipal Affairs on quarterly basis.
- Auditing should be conducted by a third party registered with AD EHS Center after 12 months from approval date and annually after that.
- In case of non-compliance with the implementation conditions, failure to submit regular EHS Performance Reports, or with corrective actions required in audit reports, this Certificate shall be revoked by the SRA.

ملاحظة هامة:

- يجب تطبيق النظام خلال فترة لا تتجاوز شهر من تاريخ الاعتماد والالتزام عند التطبيق بكافة متطلبات وثيقة نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاصة بقطاع البناء والانشاء والمتطلبات ذات العلاقة ضمن نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.
- يجب البدء باعداد تقارير الاداء وفقاً لمتطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي بعد البدء بالتطبيق، ويتم رفع التقارير الى دائرة الشؤون البلدية بشكل ربع سنوي.
- يتم إجراء التدقيق على النظام من قبل طرف ثالث مسجل لدى مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة بعد 12 شهراً من تاريخ اعتماد النظام وبشكل سنوي بعد ذلك.
- في حال عدم الالتزام بإشتراطات التطبيق، أو برفع تقارير الاداء بشكل منتظم، أو باتخاذ الإجراءات التصحيحية الواردة في تقارير التدقيق، يتم سحب شهادة الاعتماد من قبل السلطة المنظمة للقطاع.

Building and Construction Sector

Tel: +971 2 6785555 Fax: +971 2 6777755
P.O.Box 3, Abu Dhabi, United Arab Emirates
website: www.dma.abudhabi.ae



قطاع البناء والانشاء

هاتف: +971 2 6785555 فاكس: +971 2 6777755
ص.ب. 3، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
موقع إلكتروني: www.dma.abudhabi.ae

تم تفويض ” دائرة الشؤون البلدية “ كسلطة منظمة لقطاع البناء والانشاء بناءً على قرار اللجنة العليا لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي، والقرار رقم (42) لعام 2009.

The “Department of Municipal Affairs” has been delegated as Sector Regulatory Authority for the Building and Construction Sector in accordance with the AD EHS Higher Committee Decision and Decree No. (42) of 2009.

